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Nielsen: Nevolte Vystrčila. Volte Nagyovou. Není to hlas
pro hnutí ANO, ale proti vládě

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nielsen-Nevolte-Vystrcila-Volte-Nagyovou-Neni-to-hlas-pro-hnuti-ANO-ale-proti-
vlade-715797

29.09.2022 7:11 | Komentář

Tomio Okamura (SPD), Andrej Babiš (ANO) a řada dalších

opozičních politiků vyzvala voliče, aby přišli i ke druhému

kolu senátních voleb a všude volili proti kandidátům vládní

koalice. Teď se přidal i právník Tomáš Nielsen, který v

Jihlavě neúspěšně kandidoval do Senátu proti předsedovi

komory Miloši Vystrčilovi (ODS). Vláda Petra Fialy (ODS)

podle Nielsena přivedla likvidaci české ekonomiky do

absolutních rozměrů. „A její nerespektování práva je

pravda velmi děsivé,“ nechal se slyšet.

Foto: Hans Štembera

 
Popisek: Advokát Tomáš Nielsen

reklama

Právník Tomáš Nielsen, jeden z odpůrců covidových restrikcí,

kandidoval na Vysočině do Senátu. Vyzval  předsedu horní komory

Miloše Vystrčila (ODS). Tomu dali voliči v prvním kole 21 681 hlasů.
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Nielsen obdržel podporu 5648 voličů, a to nestačilo ani na postup do

druhého kola.

Nielsen na sociální síti Facebook za každý hlas poděkoval a přišel s

výzvou. Všude, kde to jde, volte proti vládní pětikoalici. Doporučení

prý platí i tam, kde proti sobě stojí kandidát ANO a kandidát

vládních stran.

Proti Vystrčilovi bude ve druhém kole stát Jana Nagyová (za ANO),

spoluobžalovaná v kauze Čapí hnízdo Andreje Babiše. Ta v prvním

kole obdržela 14 523 hlasů.

„Je to pro mě opravdu obrovské dilema, protože asi víte, že jsem

téměř dva roky bojoval proti populistické vládě Andreje Babiše

(ANO), která absolutně nerespektovala právo, zdecimovala naši

ekonomiku a šíleným způsobem rozdělila naši společnost. Ale stejně

tak už téměř rok bojuji proti současné vládě Petra Fialy (ODS), která

likvidaci ekonomiky České republiky přivádí do absolutních rozměrů.

Nadále rozděluje společnost na úrovni přátel, kolegů, ale i rodin. A

její nerespektování práva je pravda velmi děsivé,“ předložil svůj

pohled voličům Nielsen.

Voličům připomněl, že on osobně si v rámci kampaně vytkl několik

základních cílů.

Přinést do politiky odbornost, přinést do politiky respekt k lidem a

pak prý také novou a slušnější politickou kulturu. Pokud by byl

zvolen senátorem, chtěl by se prý věnovat lidem v regionu. A nakonec

chtěl přispět k oslabení vládních stran.

„Dnes už víme, že těch prvních dvou cílů v těchto volbách

nedosáhneme, ale toho třetího stále můžeme a já ho vnímám jako

velmi kritický, protože v tomto období nás čekají takové věci, jako

bude hlasování o zrušení práva veta v EU, zavedení

korespondenčních voleb nebo zavedení cenzury pod jakýmsi heslem

boje proti dezinformacím. A řada dalších věcí, které já považuji za

postupné plíživé odstraňování právního státu a nástup totality. Proto,
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byť s velmi těžkým srdcem, mohu říct jednu věc. Pokud půjdete k

volbám a dáte hlas Janě Nagyové, nevnímám to jako podporu hnutí

ANO, ale jako podporu alespoň jednoho z cílů, které jsme si vytyčili,

a to je zabránit tomu, aby se ze Senátu stala jenom loutka v rukou

vládních stran,“ pokračoval Nielsen.

Sám za sebe a za hnutí PRO přislíbil, že udělá vše pro to, aby se co

nejdřív konaly předčasné volby.

Psali jsme:

Zlé zprávy pro Vystrčila. Skvělé pro Pirka a

řečníka z Václaváku. Sázkaři už volby rozjeli

Fialův projev: Stížnost. Oficiální. A prý i

přiznání poslance ODS

Právník Nielsen, vyzyvatel Vystrčila. Na

Staromáku vytáhl krutou pravdu

Další miliardy za vakcíny. Advokát: Vezměte to

Černochové. Soud s Pfizerem? Takto

Líbil se Vám tento článek?

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zle-zpravy-pro-Vystrcila-Skvele-pro-Pirka-a-recnika-z-Vaclavaku-Sazkari-uz-volby-rozjeli-715062
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zle-zpravy-pro-Vystrcila-Skvele-pro-Pirka-a-recnika-z-Vaclavaku-Sazkari-uz-volby-rozjeli-715062
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fialuv-projev-Stiznost-Oficialni-A-pry-i-priznani-poslance-ODS-714851
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fialuv-projev-Stiznost-Oficialni-A-pry-i-priznani-poslance-ODS-714851
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pravnik-Nielsen-vyzyvatel-Vystrcila-Na-Staromaku-vytahl-krutou-pravdu-713966
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pravnik-Nielsen-vyzyvatel-Vystrcila-Na-Staromaku-vytahl-krutou-pravdu-713966
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Dalsi-miliardy-za-vakciny-Advokat-Vezmete-to-Cernochove-Soud-s-Pfizerem-Takto-712302
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Dalsi-miliardy-za-vakciny-Advokat-Vezmete-to-Cernochove-Soud-s-Pfizerem-Takto-712302
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Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením

předplatného. Předplatitelům nezobrazujeme

reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav

vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými

zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.

reklama

Článek obsahuje štítky

Nagyová , ODS , senátní volby , Vystrčil , ANO , PRO , Nielsen

autor: mp

Ing. Patrik Nacher byl položen dotaz

Zodpovědnost

Dobrý den, napadlo vás, že to, že jste nepřekročil 20% není Vaše

vina, že Vy jste proto udělal maximum, ale víc lidí Vás nevolilo jen

kvůli ANO? Vždyť i politici z jiných stran Vás chválí, ale kvůli

značnce s Vámi nechtějí jít do koalice? Neuvažujete o změne strany?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů:

https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Nagyov%C3%A1
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/ODS
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/sen%C3%A1tn%C3%AD%20volby
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Vystr%C4%8Dil
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/ANO
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/PRO
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Nielsen
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Patrik-Nacher-61231
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Patrik-Nacher-61231
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=152928
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Další články z rubriky

8:29 „A dost!“ Co zní po druhém Václaváku z „kavárny“, je velká změna

Už ne pochopení pro lidi, kteří „mají strach“. Už volání po vládním

zákroku proti „páté koloně“, kte…

 

 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-A-dost-Co-zni-po-druhem-Vaclavaku-z-kavarny-je-velka-zmena-715799

